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Abstract (en)
[origin: CA2048489A1] A wiping device for the plate cylinder of an intaglio printing machine has a trough (4), and a wiping cylinder (2) which is
mounted in mutually-opposite side walls of the trough. The trough is itself mounted tiltably about a pivot axis (6) lying at least approximately in that
plane (T') which passes through the axis of rotation of the wiping cylinder and which is parallel to the tangential plane (T) of the wiping cylinder (2)
and plate cylinder (1) passing through the point of contact between the two cylinders. The pressing force with which the wiping cylinder (2) bears
against the plate cylinder (1) can be set and regulated during the printing operation by means of an adjusting device (11, 12, 13) by correspondingly
tilting the trough together with the wiping cylinder about its pivot axis (6). Preferably, the pressing forces are transmitted by adjusting rods (7) which
are mounted on both sides of the wiping cylinder (2) and which act on the trough (4).

Abstract (de)
Die Wischvorrichtung hat eine Wanne (4) und einen Wischzylinder (2), der in den gegenüberliegenden Seitenwänden (4a) der Wanne (4)
gelagert ist. Die Wanne (4) ist selber um eine Schwenkachse (6) kippbar montiert, die wenigstens näherungsweise in derjenigen durch
die Wischzylinderdrehachse gehenden Ebene (T') liegt, welche parallel zu der durch die Berührungsstelle zwischen Wischzylinder (2) und
Plattenzylinder (1) gehenden Tangentialebene (T) beider Zylinder ist. Die Anpresskraft, mit welcher der Wischzylinder (2) am Druckzylinder (1)
anliegt, kann mit Hilfe einer Stellvorrichtung (11, 12, 13) während des Druckbetriebs eingestellt und geregelt werden, indem die Wanne (4) mitsamt
dem Wischzylinder (2) um ihre Schwenkachse (6) entsprechend gekippt wird. Dabei werden die Anpresskräfte durch beiderseits des Wischzylinders
(2) montierte Stellstangen (7) übertragen, die auf die Wanne (4) wirken. <IMAGE>
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